



MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Parait le lundi matin
Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Bureau de Poste: 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal.

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“ The Municipal Gazette ”
Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”
City Hall, — Montréal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION D'HYGIENE ET DE STATISTIQUES

Compte rendu de l'assemblée ajournée du 21 août.

Sont présents: MM. les échevins Dagenais, président, Lévesque, Marin, O'Connell, David et Gallery.

1.—Le sous greffier de la Ville, M. René Bauset, ouvre les soumissions suivantes pour la construction d'un bain public dans le quartier Duvernay:

Alfred Gravel \$26,120 et \$25,320 si l'installation des appareils de chauffage et d'éclairage n'est pas adjugée à la Garth Co. Ludovic Langevin, \$24,500.

Est mise de côté une soumission ne portant pas le certificat, par le trésorier de la Ville, de la réception du dépôt requis.

Résolu: De présenter au Conseil un rapport, qui sera préalablement soumis à la Commission des Finances, demandant un crédit complémentaire de \$5,725 pour que le crédit déjà voté pour la construction du bain en question atteigne le montant demandé par le plus bas soumissionnaire avec les honoraires des architectes, et recommandant que la construction dudit bain soit adjugée au plus bas soumissionnaire, M. Ludovic Langevin, au prix de \$24,500.

2.—Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant qu'un égoût soit construit dans la rue Charlevoix, depuis la rue des Manufactures jusqu'à la rue Saint-Patrice, conformément à l'article 544 de la loi 62 Vict. Ch. 58, pourvu que la construction de cet égoût soit approuvée par l'ingénieur sanitaire.

3.—Le Médecin Officier de Santé attire l'attention de la Commission sur le cas, qui lui a été rapporté, d'une personne atteinte de tuberculose au dernier degré, qui est au pays depuis quelques semaines seulement et à laquelle tous les hôpitaux de la Ville ont refusé leur porte.

Résolu: Que le Médecin Officier de Santé soit prié de s'occuper de ce cas et de prendre les mesures qu'il jugera à propos.

4.—Résolu: Que les sous-chefs de divers services de l'Hygiène s'entendent avec le Médecin Officier de Santé avant de prendre leurs vacances, et que leurs subalternes s'entendent également avec leurs chefs respectifs avant de prendre les leurs.

5.—Résolu: Que soit référé à la sous-commission de l'Inspection des écoles le cas du commis au comptoir, M. Gravel, et que ladite sous-commission se réunisse mardi prochain, à 2.30 heures p.m.

HYGIENE AND STATISTICS COMMITTEE

Report of adjourned meeting held the 21st august.

Present: Aldermen Dagenais, Chairman, Lévesque, Marin, O'Connell, David and Gallery.

1.—The assistant City-Clerk, Mr. R. Bauset, opened the following tenders for the building of a public bath in Duvernay Ward:

Alfred Gravel \$26,120.; if the contract for lighting and heating is not given to the Garth Co., the price will be \$25,320. Ludovic Langevin, \$24,500.

One tender not bearing the stamp of the Treasurer's Office for the required deposit, was not received.

Resolved: That a report be made to Council, to be first submitted to the Finance Committee, asking for an additional appropriation of \$5,725. to meet the difference between the amount already granted for the building of the said bath and the extra amount required to meet the offer of the lowest tenderer, and to pay the fees of the architects; and recommending that the contract be awarded to the lowest tenderer, Mr. Ludovic Langevin, at the price mentioned in his said tender, namely: \$24,500.

2.—Resolved: That a report be made to Council recommending that a sewer be laid in Charlevoix street, from Manufacturers to St. Patrick streets, in accordance with provisions of Art. 544, 62 Vict. Chap. 58, provided, however, that the same is approved by the Sanitary Engineer.

3.—The Medical Health Officer drew attention to a case brought to his knowledge of a person suffering from tuberculosis in the last stages, who had been in this country only a few weeks, and who is refused admission into any of the hospitals in the city.

Resolved: That the Medical Health Officer receive instructions to investigate the case and act according to his judgment in the matter.

4.—Resolved: That the deputy chiefs of departments apply to the Medical Health Officer before taking their vacations; and that their subordinates be likewise enjoined to apply to the said officer before being allowed to take holidays.

5.—Resolved: That the question of the Counter clerk, Mr. Gravel, presently on trial in the Food Inspection Department, be referred to the sub-committee re inspection of schools, and that the said sub-committee meet on Tuesday next at 2.30 p.m.